

《单词百科:apophysis是什么意思?apophysis怎么发音?apophysis的解释和用法》

英语单词apophysis是什么意思?apophysis怎么读?apophysis怎么发音?简答网为您整理了apophysis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



apophysis怎么读

apophysis的读音:[ə 'p ə ʊ f ɪ s ɪ s]

apophysis的意思

1、n.隆起, 突起;

apophysis的相关词组

- 1、pleural apophysis 侧板内突;
- 2、aliform apophysis 翼状突出;

3、posterior apophysis [医]后内突;

apophysis的双语例句

1、The growth rate of acetabular ring apophysis: An experimental research

髋臼环状骨突生长速度的研究

2、Among carcinoma of the cardia, apophysis type was common.

贲门癌以隆起型常见，病理多为腺癌；

3、Objective To assess the different effects among various methods for cerebral apophysis germinomas.

目的比较松果体区生殖细胞瘤的不同治疗方法间疗效的差异。

4、The climate change features is simulated during the Tibetan Plateau apophysis.

模拟出青藏高原隆起过程中中国气候变化特征；

5、The Clinical Value of 3D-Ultrasound in Diagnosis of the Apophysis Lesions of Gallbladder

三维超声在胆囊内隆起样病变中的诊断价值

6、Conclusions CNS radiotherapy is recommended as the selection of the treatment for cerebral apophysis germinomas.

结论推荐全脑全脊髓放疗为松果体区生殖细胞瘤的首选治疗方法。

7、The length of apophysis posterior and anterior not less than twice as long as segment eight.

前后表皮突的长度不小于第Ⅶ腹节长的2倍；

8、Reconstruction of Conchae in Patients with Microtia Among carcinoma of the cardia, apophysis type was common.

先天性小耳畸形修复中的耳甲腔重建贲门癌以隆起型常见，病理多为腺癌；

9、Scanning electron microscope indicated that adherent cells showed shuttle shape or multiple angle shape, and the multiple apophysis showed irregular shape.

扫描电镜观察，黏附细胞为梭型或多角型表现，并有多多个突起呈不规则形状。

10、Method 45 patients suffering from gallbladder with 52 apophysis lesions were studied and compared 2D-ultrasound with 3D-ultrasound.

方法对45例52枚胆囊内隆起样病变患者采用二维显像及三维成像检查并对两种图像效果进行对比研究。

11、Methods Thirty six cases with cerebral apophysis germinomas were reported, thirteen cases were pathologically diagnosed, 23 cases were clinical diagnosed.

方法回顾分析36例松果体区生殖细胞瘤，病理诊断13例，临床诊断23例。

12、CRX gene is also found in the zebrafish, in the retina and apophysis ossium.

在斑马鱼中也发现CRX基因，在视网膜的感光细胞和松果体有表达。

13、Or it is the fiber appearance spot with scar shape smooth face, without dilate of apparent blood capillary, ulcer and apophysis.

或是疤痕样表面光滑的纤维样斑，无明显毛细血管扩张、溃疡及隆起。

14、The mesonotum is apparent apophysis, as bow-backed, English name humpbacked flies thus characteristics to come.

中胸背板明显隆起，形如驼背，英文名humpbacked flies由此特征得来。

15、Objective To Summarize the common sonographical and pathological characteristics of apophysis lesions of the gallbladder, so as to improve the level of diagnosis and differential diagnosis.

目的总结胆囊壁隆起样病变超声及病理特点，以提高此类疾病的鉴别诊断水平。

16、Besides, the underground construct of this area is also very complicated, and the rupture system in mid-shallow layer is developed owing to Dongying center apophysis.

同时，该区地下构造也非常复杂，中浅层受东营中央隆起带的影响，断裂系统非常发育。

17、Objectives: CokicPolyp is floorboard of colon or rectum apophysis lesion, which is diagnosed mainly according to Colonoscopy.

目的大肠息肉是发生在结肠和直肠的息肉（隆起性病变），主要是根据结肠镜检查，

而做出的镜下诊断。

18、 The eastern reef island area, with shallow seawater, is higher parts of Xisha apophysis, where the basement is directly covered with reef facies carbonate rocks.

东部岛礁区为西沙隆起的较高部位，海水较浅，基底之上直接覆盖礁相沉积地层。

以上是简答网为您整理的apophysis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于apophysi

s的用法、apophysis的释义

、apophysis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/apophysis>

